
CORD CORD

Function:

Elements: 

Cleaning:

Funktion:

Elemente:

Reinigung:

English
SMALL, ELEGANT AND FUNCTIONAL.
Cord is a small 2-P sofa with a “hidden” sofa bed function. A rather 
tight design is softened by the pillow-like armrests and practical back 
cushions. In spite of a width of only 170 cm, Cord is a “real” sofa 
bed, which offers a comfortable  sleeping place for 2 persons. The 
possibility of adjusting the back into different positions gives Cord an 
extra dimension of comfort.   

Sofa: L 170 x D 96 x H 76 cm. Bed: 148 x 200 cm.
Chair: L 95 x D 96 x H 76 cm. Bed: 74 x 200 cm.

Removable cover for drycleaning, brushing or vacuuming.

Deutsch
KLEIN, ELEGANT UND FUNKTIONELL.
Cord ist ein kleiner 2er-Sofa mit verborgener Schlaffunktion. Die recht 
strammen Linien im Design werden von den kissenähnlichen Armlehnen 
und den praktischen Rückenkissen aufgeweicht. Trotz einer Breite von 
nur 170 cm ist Cord ein “echtes” Schlafsofa, mit einer Liegefläche für zwei 
Erwachsene. Die Möglichkeit, den Rücken in verschiedene Positionen 
einstellen zu können, verleiht dem Komfort eine extra Dimension.

Sofa: L 170 x T 96 x H 76 cm. Liegefläche: 148 x 200 cm.
Sessel: L 95 x T 96 x H 76 cm. Liegefläche: 74 x 200 cm.

Zum Reinigen, Abbürsten oder Staubsaugen abnehmbarer Bezug.

Design:

Architects specialized in furniture / product design. Established year 2000 by Flemming 
Busk (1967), architect maa, mdd and Stephan B. Hertzog (1969).
busk+hertzog have designed various products for a.o. Radio Denmark and their designs 
are represented at the Royal House of Norway, Chivas Regal, the Norwegian Embassy in 
Helsinki, the Carnegie Trust, and “The Modern” (Restaurant), Museum of Modern Art, New 
York.

Flemming Busk has worked with SOFTLINE since 1999, where he won our idea competition 
on the theme: “A furniture concept for the 10 to 15 year olds” with his simple yet brilliant 
sofa bed SLEEP. Lately he has designed the chair HELLO especially for world famous popstar 
Kylie Minogue.

busk+hertzog

Architekten, die sich auf Möbel/Produktdesign spezialisiert haben. Im Jahr 2000 von 
Flemming Busk (1967), Architekt maa, mdd und Stephan B. Hertzog (1969) gegründet. 
Haben verschiedene Produkte u.a. für das dänische Radio entworfen, und ihre Designs 
sind u.a. im Haus “Royal House of Norway”, Chivas Regal, in der Norwegischen Botschaft, 
Helsinki, im Carnegie Trust, und “The Modern” (Restaurant), Museum of Modern Art, New 
York vorgestellt.

Seit 1999 arbeitet Flemming Busk mit SOFTLINE, wo er unseren Wettbewerb unter 
dem Thema “Ein Möbelkonzept für die 10- bis 15-Jährigen” mit seinem einfachen und 
durchdachten Schlafsofa SLEEP gewann. Kürzlich hat er den Sessel HELLO besonders für 
den weltbekannten Popstar Kylie Minogue entworfen.

busk+hertzog


